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We hebben dit jaar geluk… of

pech? Het WK is afgelopen als de

eerste kampen straks vertrekken

richting de bossen. Dat is wel eens

anders geweest tijdens een groot

voetbaltoernooi.

In 2004 lagen wel weliswaar al uit het
toernooi, maar het EK was nog bezig
toen ik met de bus richting Lieler 
vertrok. Sterker nog, de finale zou op
zondag gespeeld worden tussen thuis-
land Portugal en de verrassende
Grieken. Uiteraard moest er een pool-
tje gemaakt worden. 42 deelnemers en
15 stafleden deden een voorspelling. 
’s Avonds vertrokken we met de hele
groep naar een klein café waar de 
wedstrijd werd bekeken. Hoewel de
wedstrijd zelf weinig indruk maakte,
leverde de spanning om het pooltje
een mooie avond op. Griekenland
won. Niemand had het aan zien komen
op één deelnemer na die er met de pot

vandoor ging. Nog steeds is dit voor
mij een herinnering om iedere voetbal-
pool met risico in te vullen.
Maar genoeg over voetbal. We gaan
weer op kamp! In deze Opzet lees je
over… de Opzet! Maar dan niet het
ledenblad, maar de LCKV’ers die ieder
jaar alle kampterreinen voorbereiden
op het kampseizoen. Ook lees je over
het beleidsplan van 2016-2020, waar
een nieuw opgerichte werkgroep al
hard over aan het nadenken is. Dat doen
zij niet alleen, maar samen met HUDO,
het bestuur, en natuurlijk alle leden.
Ook lees je over de Vrienden Van die
de mythe ontkrachten dat de Vrienden
Van alleen voor oudjes is. Daarnaast
worden in Mythbusters meer vragen
gesteld dan beantwoord: waarom
drinken we op kamp eigenlijk Jupiler?
Ik wens je namens de redactie veel
leesplezier en een fantastisch kamp-
seizoen!

Bob Mooijenkind
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Vertrek week 1

Als je als deelnemer of staflid in week
1 aankomt op het kampterrein, zal het
je opvallen dat je geen tent op hoeft te
zetten. Je hoeft geen hudo te graven, 
je hoeft geen geul te maken om de
grote tent heen en je hoeft niet het
volleybalveld op te zetten. Al dat werk
is voor jou gedaan door een groep van
tien tot ongeveer twintig opzetters. 
Zij vertrekken een week voor de eerste
kampweek naar het terrein om het
klaar te maken voor zes weken kamp.
Hoe gaat dat precies in zijn werk?
Officieel begint de opzetweek precies
een week voor de eerste kampen. Op
zaterdagochtend vertrekken de meeste
opzetters vanaf het pand met eigen
vervoer naar het kampterrein. De vrij-
dag daarvoor vertrekken echter ook al
een aantal enthousiastelingen naar de
terreinen. Hen wacht een belangrijke
taak.
Op vrijdagmiddag komt om 17:00 een
grote vrachtwagen naar het pand van
de LCKV. Hier staan pallets klaar met

voor elk kampterrein tenten, kisten 
en andere kampbenodigdheden. Deze
pallets worden in de vrachtwagen
geladen. Vervolgens wacht de chauf-
feur de fijne opdracht om deze spullen
bij de kampterreinen af te leveren. Dit
gebeurt diezelfde vrijdagavond. De
vrachtwagenchauffeur moet daarbij
behoorlijk wat durf en skills bezitten,
want sommige terreinen zijn met de
auto moeilijk bereikbaar. Laat staan
met een vrachtwagen.
Aangekomen op het kampterrein
wordt de vrachtwagenchauffeur
begroet door de opzetters die eerder
die avond naar het terrein zijn 
vertrokken. Zij zullen de pallets voor
het betreffende kampterrein uitladen,
en indien nodig, verplaatsen naar het
kampterrein. Dat kan soms een aardig
stukje zijn, omdat een vrachtwagen in
een bos natuurlijk niet overal kan
komen.
Wat de taak niet makkelijker maakt, is
dat dit alles ’s nachts plaatsvindt. De

vrachtwagen vertrekt omstreeks 19:00
uur vanaf het pand richting Diever.
Daar zal hij rond 22:00 aankomen om
de spullen af te leveren. Daar zal het
dan nog net licht zijn, maar alle vol-
gende kampterreinen moeten in het
donker bereikt worden. De volgende
stop is Chaam (01:00 uur), dan Bladel
(02:00 uur), Stoumont (04:00) en tot
slot Wiltz (05:00). Een route die vol-
gens Google maps maar liefst 711 km
lang is en waarbij de chauffeur dus
tien uur onderweg is.
Voor de opzetploegen betekent dit dat
zij op vrijdag midden in de nacht aan
het sjouwen en zeulen zijn op een
onverlicht kampterrein, waar dan nog
niets staat, behalve één of twee slaap-
tenten die al zijn meegenomen door
de vrijdagploeg.

Op zaterdag volgt de rest van de
opzetploeg. Op de meeste terreinen
worden die dag vrijwel alle tenten al
opgezet. Dan lijkt het meeste werk wel
gedaan, maar dat is niet zo. Om elke
tent moet een geul gegraven worden
om te voorkomen dat de regen naar
binnen kan stromen. Daarnaast moeten
soms nog bankjes geschuurd en gelakt
worden en zo zijn er tientallen andere
taken die de opzetploegen bezig houden
gedurende de week. Op veel terreinen
is bovendien materiaal opgeslagen in
nabijgelegen gebouwen. Zo moet in
Bladel een deel van de bankjes en tent-
palen opgehaald worden bij de Zwarte
Schuur; een taak die vaak meer tijd in
beslag neemt dan je zou denken.
Natuurlijk is er ook ruimte voor 
ontspanning. Zo wordt er ieder jaar
tussen de opzetploegen van Bladel en
Chaam gestreden om een wisselbokaal
door middel van een sportwedstrijd op
één van de terreinen, en worden in
opzetweken vaak de mooiste feestjes
gegeven. Eigenlijk is het net kamp,
maar dan zonder deelnemers. Het
sport & spelprogramma is vervangen
door een werk & ontspan programma,
maar wat het aantal uren slaap en
sfeer betreft is er eigenlijk niet veel
anders.

De opzetkamp zonder deelnemers

Het leven van een opzetter gaat niet altijd over rozen. Zes weken lang

profiteren stafleden en deelnemers van jouw werk, maar zelden zal je

daarvoor door hen bedankt worden. Dat betekent echter niet dat we de

opzetploegen vergeten zijn. Daarom in deze Opzet: aandacht voor de

opzetploegen.



Vorig jaar bleek al dat dit laatste in
ieder geval niet het geval is. Soms
haalt de wet namelijk het beleidsplan
in. Vanaf 1 januari van dit jaar is het
verboden voor jongeren onder de 18
om alcohol te kopen en te drinken in
het openbaar. De LCKV paste daarop
het beleid aan en besloot om ook op
kamp geen alcohol meer te schenken
aan alle deelnemers. Het kleine aantal
18-jarigen mag dus ook niet meer
drinken.

Bovenstaande is een voorbeeld van
verandering waar we als vereniging
rekening mee moeten houden. In dit
geval wordt de vraag naar verandering
snel merkbaar, omdat de wet het ons
voorschrijft. Andere zaken veranderen

echter geleidelijk. Om ook die geleide-
lijke veranderingen in het beleid op te
nemen, wordt het beleidsplan om de
vijf jaar herzien.
Afgelopen ledenvergadering vroeg het
bestuur aan de leden om input voor
het beleidsplan van 2016-2020. Daarop
vormde zich een werkgroep bestaande
uit Sander Fase, Ron Mostert,
Annemieke van Duivenboden en
Kirsten Oerlemans. Zij wierpen zich
op om het beleidsplan van 2016-2020
samen met het bestuur vorm te geven.
Daarnaast werd een ondersteunende
commissie opgericht: Hulpdienst
Uitvoering Degelijk Onderzoek
(HUDO). In feite zijn zij de nieuwe
enquêtecommissie (hoewel... zie
kader) die de (staf )leden, ouders, en

deelnemers zullen ondervragen over
het huidige beleid.
Het lijkt al vrij vroeg om nu het beleid
van 2016 te vormen, maar schijn
bedriegt. De werkgroep zal elke drie
weken bij elkaar komen om het oude
beleid onder de loep te nemen en het
nieuwe beleid vorm te geven. De 
wijzigingen zullen bij de ledenver -
gaderingen goedgekeurd moeten 
worden door de leden. Sander Fase:
‘Tot 2016 zijn er nog maar drie leden-
vergaderingen, dus het lijkt nog ver
weg, maar eigenlijk komt dat al snel
dichtbij’.
Maar wat gaat de werkgroep precies
doen? Staan we voor grote veranderin-
gen? Sander Fase, lid van de werk-
groep, denkt van niet. Na de ledenver-
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Het kampseizoen leeft, en op de

social media is dat niet anders. 

Wij maakten een selectie van de

leukste, handigste en meest 

interessante berichten.

Spotify
Wat zal dit jaar de kamphit worden?
Wat is jouw grootste kamphit ooit?
Welke muziek vinden die deelnemers
tegenwoordig eigenlijk leuk?
Antwoorden op deze vragen vind je

wellicht in de nieuwe Spotify LCKV
top 10000 lijst. Jeroen Stikkelorum
maakte deze lijst en je kan er zelf ook
nummers aan toevoegen. Zoek in
Spotify op LCKV top 10000 en gij zult

vinden.

Urine laadt 
telefoon op
Erik Olierook wijst
ons op een interes-
sant bericht:
Engelse onderzoe-
kers hebben met
succes een telefoon
opgeladen met
energie uit mense-
lijke urine. De

onderzoekers wisten na 24 uur genoeg
energie te creëren om een telefoon 25
minuten aan te houden. Het kost dus
wat tijd, maar dan heb je ook wat.
Nooit meer zonder batterij tijdens de
dachtocht.

gadering werd via mail opgeroepen
om input te geven voor het nieuwe
beleid. ‘De oproep heeft niet tot veel
respons geleid, dat kan een teken zijn
dat men vrij tevreden is over het 
huidige beleid’, aldus Sander. Samen
met HUDO zal onder (staf )leden,
ouders en deelnemers geïnventariseerd
worden of het huidige beleid nog past
bij de maatschappelijk en wettelijke
normen.
De werkgroep heeft de belangrijke
taak opgedeeld in twee stappen. De
eerste stap is het formuleren wat voor
vereniging we (willen) zijn en wat voor
soort kampen we (willen) draaien.
Belangrijk daarbij is wat ouders en
deelnemers willen. Zij zullen dan ook
na kamp een enquête ontvangen van
HUDO. Zij zijn samen met de werk-
groep nu bezig om deze enquête
samen te stellen. ‘De focus daarbij zal
liggen op hoe wij kampen draaien.
Wat vinden ouders bijvoorbeeld van
de leeftijdsindeling? En van de voor-
waarden voor een kampterrein? Wat

vinden ze van de inschrijving, verloopt
dat goed?’, aldus Sander.
In de tweede stap wordt onder andere
gekeken wat de rol is van stafleden.
Natuurlijk zijn we al bezig met een
verklaring omtrent gedrag. Ook dit 
zal worden opgenomen in het nieuwe
beleid.
Zoals gezegd verwacht Sander Fase
geen schokkende veranderingen.
‘Maar het moet vanuit de leden
komen.’ Wil men bijvoorbeeld stroom
op kamp? Het zou kunnen dat dit een
wens is van de leden. Dan zal de 
werkgroep daar naar kijken.
Zijn er al zaken die zeker gaan wijzigen?
‘Sommige zaken zijn wat wollig opge-
schreven, bijvoorbeeld de doelen van
de vereniging. Ook is bijvoorbeeld 
nergens de rol van de joker beschreven’,
aldus Sander. ‘Ook staan er veel inten-
ties in het beleid. Bijvoorbeeld dat we
streven naar kwalitatief goede kampen.
Maar moet je niet ook definiëren 
wanneer een kamp dan geslaagd is?’
Natuurlijk wordt het beleid niet vorm-

gegeven zonder medewerken van het
bestuur. ‘Het beleid komt van de
leden’, aldus voorzitter Roeland van
der Willik. ‘Maar het bestuur is ook
lid. Wij kijken natuurlijk altijd wel
naar het beleid. Klopt het beleid nog
met de wet? Kijk maar naar de drank
en horecawet. Als dat niet het geval is
dan moeten we dat aanpassen’.
Volgens Roeland krijgt het bestuur
altijd wel input voor het beleid.
‘Dingen die echt spelen in de vereniging
krijgen wij vaak wel te horen. We 
hebben natuurlijk contact met veel
(staf )leden, dus we krijgen eigenlijk
elk jaar input vanuit 40 kampen’. 
In het beleid moet volgens Roeland
overigens niet teveel op detail inge-
gaan worden. ‘Dus niet: we gaan vijf
keer per jaar iets met LCKV sports
doen. Of dit moet in een kamp en dit
niet. Het gaat om hoofdlijnen.’

Wil jij meepraten over het beleid? 
Heb je ideeën of opmerkingen? 
Neem contact op via beleidsplan@lckv.nl

LCKV Prikbord

HUDO: Meer dan enquêtecommissie

Tijdens de voorjaarsledenvergadering heeft de HUDO zich
voorgesteld als nieuwe commissie. HUDO staat voor
Hulpdienst Uitvoering Degelijk Onderzoek en bestaat uit

Nanette
Oudwater,
Fabian de Graaf
en voorzitter
Erik Olierook.

HUDO is een
nieuwe com-
missie binnen
de LCKV, met
zowel oude als

nieuwe taken. Zij nemen onder andere de taak van de
enquêtecommissie over. Dit betekent dat ze de grote

enquête onder de deelnemers en ouders zullen uitvoeren.
Met deze input zullen zij de beleidsplancommissie 
adviseren.
Maar daar blijft het niet bij. Gedurende het jaar zal HUDO
onderzoeken wat er speelt onder leden, bestuur, staf, deel -
nemers en ouders. Als er weer een vraagstuk ligt zoals bij
de verandering van de alcoholleeftijd dan zal de HUDO op
verschillende manier contact zoeken met de verschillende
doelgroepen. Dit zal gebeuren door middel van enquêtes,
telefoongesprekken maar ook groepsessies met de desbe-
treffende doelgroep. Op deze manier zal de HUDO de
gebruikerservaring van LCKV jeugdvakanties vatten en
vertalen naar advies voor het beleid. De HUDO heeft dus
een ondersteunende en adviserende rol, en kan door zowel
leden als bestuur ingeschakeld worden. De HUDO 
benadrukt wel dat het géén klachtencommissie is.

De HUDO is te benaderen via hudo@lckv.nl

De toekomst van de LCKV:

u bepaalt
Als je op kamp bent lijkt het ieder jaar weer alsof er niets is veranderd.

Zelf als je een paar jaar niet mee bent geweest zal je snel weer wennen op

kamp.  Achter de schermen verandert er echter een heleboel. Ook de

maatschappij verandert. Dat is dan ook de reden dat de LCKV iedere vijf

jaar het beleidsplan onder loep neemt: klopt het beleid nog bij maatschap-

pelijke normen en waarden, en klopt het beleid nog met wat de wet ons

voorschrijft?
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Zo dacht Marcelina Breedveld (42) tot
voor kort ook over de Vrienden. En
met haar denken velen dat je pas lid
kunt worden als je niet meer met
kamp gaat en toch minimaal de 40
gepasseerd bent. Dan word je lid
omdat je het initiatief sympathiek
vindt. De activiteiten bezoek je nog
niet – daar voel je je nog te jong voor,
aldus Marcelina. Inmiddels weet zij
beter. Lid worden kan al vanaf je 35e.
Het lijkt Marcelina meer dan leuk als
de middendertigers en beginveertigers
lid worden: ‘De groep leden wordt dan
groter en gemêleerder waardoor het

imago vanzelf verandert van een club
van oudjes van ooit, in een gezellige,
actieve club waarin het LCKV gevoel
gedeeld wordt.’ Want Marcelina denkt
dat het feit dat de dertigers en veerti-
gers achterblijven in het ledenbestand
daar zeker mee te maken heeft. Een
imagoprobleem dus.
De programmering is in principe 
leeftijdsloos. Natuurlijk kijkt de 
organisatie van een activiteit naar de
brede doelgroep. Maar dat is toch des
LCKV’s? Je houdt iedereen erbij.
Pratend over de programmering van
de Vrienden, dan valt bij zowel jong

als oud op dat het ouwehoeren bij een
drankje en een hapje het allerbelang-
rijkst is. Dennis Rietkerk (39) beaamt
dat. Waarom hij als 39 jarige lid werd?
‘Gewoon omdat ik het leuk vind om in
contact te blijven met de mensen
waarmee ik op kamp was en lol had.
En vergeet de zolder niet. Ik ging er
elke donderdag heen en veel oud-
zolderploegleden zijn ook lid van de
Vrienden van.’
Femke (35) en Armand Nederstigt (41)
zeggen over het lidmaatschap het vol-
gende: ’Wij zijn allebei veel mee
geweest met de LCKV en hebben
elkaar daar leren kennen. Zelfs onze
bruiloft vierden we op het kampterrein
in Diever. Toen we kinderen kregen
werd het lastig om een week LCKV te
plannen. Vrije dagen zijn schaars.

Maar de LCKV wilden we gewoon niet
missen. Om toch nog een beetje con-
tact te houden met die vereniging
waar je zoveel hebt meegemaakt,
elkaar - en heel veel vrienden - hebt
leren kennen, hebben wij besloten om
over te schakelen naar de Vrienden van
LCKV’ Armand en Femke roepen 

leeftijdsgenoten op ook lid te worden:
‘Een nieuwe generatievorm in de
Vrienden van LCKV, je kampgenoten
terug zien, napraten en ervaringen
delen. Dat is gewoon leuk. En de oud-
jes? Die vallen best mee.’

Conny Reijngoudt

Het imago moet veranderen:

De Vrienden van LCKV is binnen de LCKV inmiddels een begrip. Een

groep oudere LCKV’ers die zich verenigd hebben. Gaat het haar aan je

slapen grijzen, ga je niet meer op kamp en voel je je nog wel betrokken bij

de vereniging? Dan is de tijd rijp lid te worden van de Vrienden. 

Wil je ook lid worden van de Vrienden
van LCKV en ben je 35 jaar of ouder? Ga
naar de website www.vriendenvanlckv.nl.
Om de prijs hoef je het niet te laten:
€ 20 per jaar / tweede persoon op 
hetzelfde adres € 30 per jaar.

van ‘de Golden Oldies’ naar een gezellige actieve club
Vrienden van LCKV: lidmaatschap vanaf 35 jaar



Sinds jaar en dag staat Jupiler

bekend als hét LCKV bier. Waar je

als LCKV’er er ook met bier

geconfronteerd kan worden, zelden

zal er géén Jupiler op tafel staan. In

de bar, bij een opzetkamp, op

kamp, bij afbraak, overal zie je de

kleine flesjes met het rode etiket

met de stier weer terugkomen. 

Jupiler. Mannen weten waarom.

Maar LCKV’ers, weten die eigenlijk

waarom? 

Waarom zijn we ooit mijn zijn allen
Jupiler gaan drinken? Is dit een
bewuste keuze geweest, of is Jupiler
langzaamaan steeds populairder
geworden binnen de vereniging? En
waarom eigenlijk? Het lijkt er op of
niemand het zeker weet. Hieronder
zetten wij een aantal mogelijkheden
op een rij. Welke zijn serieus, welke
zijn mythe?
Voordat we onderzoeken waarom
Jupiler bekend staat als hét LCKV bier,
verdiepen we ons eerst in het merk
Jupiler. Brouwerij Piedbœuf, ook 

bekend als Brouwerij Jupiler, is een
grote familiale Belgische brouwerij,
opgericht in 1853 en gelegen in de
Luikse plaats Jupille-sur-Meuse, deel-
gemeente van de stad Luik. Vanaf 1966
brengt deze brouwerij bier op de
markt met de naam Jupiler. In België
heeft het merk een marktaandeel van
45 %. In Nederland is dat percentage
niet bekend. Wel bekend is dat dit per-
centage veel lager is dan bij onder

Zuiderburen. Het is zelfs nog niet zo
heel lang geleden dat Jupiler in Neder -
land nog maar nauwelijks te verkrijgen
was. Tegenwoordig verkoopt echter
vrijwel elke supermarkt de kleine fles-
jes in de gele kratten en wordt zelfs de
op één na hoogste voetbalcompetitie
van ons land de Jupiler league
genoemd. Kortom: Jupiler is bezig 
het marktaandeel in Nederland te ver-
hogen. Het marktaandeel van Jupiler
binnen de LCKV is echter al veel langer
behoorlijk hoog. Hoe komt dat toch?

Optie 1. De kleine flesjes
Op kamp is het koelen van bier niet
gemakkelijk. Een koelkast ontbreekt,
dus enige koeling kan alleen verkregen
worden met koud water of ijs. Een
nadeel hiervan is dat de tijd dat je
koud bier hebt vrij kort is. Wanneer je
kleinere flesjes hebt, kan je er daarvan
meer koelen. Dit betekent dat meer
stafleden kunnen genieten van een
koud biertje. Bovendien heb je een
klein biertje sneller op, waardoor het
biertje minder tijd heeft om warm te
worden. 
Hoewel Jupiler tegenwoordig ook in
33cl flesjes verkrijgbaar is, was Jupiler
vroeger alleen verkrijgbaar in 25cl
flesjes. Volgens de mythe begonnen
stafleden die in België op kamp waren
daarom Jupiler in te slaan, omdat de
kleine flesjes makkelijker te koelen en
makkelijker op te drinken waren voor-
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LCKV mythbusters

Ken jij ook een lckv mythe die je
graag wilt bevestigen of juist 
ontkrachten? Neem dan contact
op met de redactie van de Opzet
via opzet@lckv.nl. 

Ieder jaar komt er wel weer een
groep terug van kamp met een verhaal

waarvan je twijfelt aan de geloof-
waardigheid. Soms is een verhaal 

oorspronkelijk wel geloofwaardig, maar
wordt het zo vaak doorverteld dat feiten

verdraaid worden en er een mythe 
ontstaat. In ruim negentig jaar kamp -

geschiedenis is het onvermijdelijk dat er
binnen de LCKV meerdere van die

mythes rondgaan.Wij van de Opzet
gaan graag op zoek naar deze mythes

om de waarheid boven tafel te krijgen: 
wat is waarheid, en wat is mythe?

Mannen weten waarom
Het kampseizoen leeft, en op de

social media is dat niet anders. 

Wij maakten een selectie van de

leukste, handigste en meest 

interessante berichten.

Ouderavond
Op donderdag 19 juni begon het WK,
maar dat hield weinig ouders tegen om
de ouderavond van de LCKV te bezoeken.

Intranet
Zit je als sportknots met het handen
in het haar over de inrichting van die
lastige woensdag? Weet je als kok even
niet meer hoeveel aardappelen er in de
STRA gaan? LCKV Intranet helpt. Een
fijne reminder van Fabian de Graaf.
www.lckv.nl/intranet

dat ze te warm werden. Bijkomend
voordeel was dat Jupiler erg lekker
was. Stafleden die aan het kleine flesje
gewend raakten, zouden daarom ook
in Nederland op zoek zijn gegaan naar
een biermerk dat kleine flesjes ver-
kocht. Tegenwoordig hoeft men daar
natuurlijk niet lang meer naar te zoe-
ken, omdat de kratten met 25cl flessen
in Nederland volop verkrijgbaar zijn.

Optie 2. Het vakantiegevoel
Zoals gezegd was Jupiler tot een aantal
jaar terug in Nederland niet of nauwe-
lijks verkrijgbaar. Jupiler werd door
Nederlanders op vakantie in België wel
regelmatig gedronken. Stafleden op
Belgische terreinen kregen door het

drinken van Jupiler een extra vakan-
tiegevoel, omdat het hen deed denken
aan hun vakanties in België. Waarom
zou je bier drinken dat je thuis ook
kan drinken?

Optie 3. Vete tussen Heineken -
drinkers en Grolschdrinkers
Een derde optie is dat Jupiler werd
gedronken omdat er sprake was van
een vete tussen Grolschdrinkers en
Heinekendrinkers. Omdat de vete niet
beslecht kon worden, werd gekozen
voor de gulden middenweg: het drin-
ken van een ander merk. Dat merk
werd Jupiler omdat dit bij de Belgische
kampterreinen gemakkelijk te verkrij-
gen was en het merk niet gelieerd kon

worden aan Heineken of Grolsch. 
Welk van deze opties het meest waar-
schijnlijk is? Het is lastig te beoorde-
len. De ene optie hoeft de andere niet
uit te sluiten. Wij vermoeden wel dat
optie 1 het meest waarschijnlijk is. Dat
zou betekenen dat optie 2 en 3 naar het
rijk der mythen verwezen kan worden.
Weet jij meer van deze mythe? Neem
dan contact op via opzet@LCKV.nl

Bob Mooijenkind

LCKV Prikbord
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One piece
Het kan nog net, advies van ons

smaakpanel. Jawel, je kan er natuurlijk

niet onderuit: wat gaat er in je koffer,

wat heb je aan en welke verkleedkle-

ren heb je bij je? Nou, zoveel moge-

lijk en in ieder geval wat oranje 

spulletjes, veel wit en verder nog wat

thema dingetjes. Wat je aan moet bij

de bus is lastiger. Natuurlijk je staf -

outfit, maar meestal is er nog 

wel wat te kiezen, al waren het maar

je schoenen. Trek je stoerste out-

doorstappers aan. Dat kan nooit fout en het spaart ruimte

in koffer. Maar nu: wat er in je koffer moet. Wij van de 

vlaggemast vragen het aan Samenta. Samenta komt uit tent

vijf en die meiden spetteren de hele dag over het terrein

alsof ze een catwalk betreden. Dat heeft een goede reden

want er lopen in tent vier een paar hele mooie jongens

rond en die moeten versierd worden. Eerst maar de ergste

fout die je kan maken, en daar is Samenta heel kort over: 

Je pet met de klep naar achter. Eerder was dat alleen fout

als je boven de 30 was, maar nu mag niemand het meer.

Verder kan eigenlijk alles, alleen moet er wel een 

printje op staan en dat mogen best woeste dingen zijn.

“Zelfs op je slip moet je dat doorvoeren,” zegt ze dapper 

en voordat het goed en wel tot ons doordringt laat ze haar

gerafelde spijkerbroek zakken en verschaft ons een blik op

haar miniscuul oranje slipje met frontaal een brullende

leeuwenkop. Nou ja, kopje. “Die is nog van het WK,” meldt

ze wanneer wij naar lucht happend onze blik voorzichtig

weer opslaan terwijl zij het blauw dichtritst. De knotsen,

toch koelbloedige jongens, zagen in gedachten hun onder -

tekende gedragscode langskomen en begrepen dat ze langs

de rand van de afgrond waren gegaan. Samenta, ongeïnteres-

seerd in het effect van haar stripactie, gaf de zaak een hele

andere draai. “En dit jaar is natuurlijk de one piece pas echt

goed doorgebroken, ook voor mannen.” Wat...?? “Een one

piece…” herhaalt ze. “Een soort overalletje zeg maar. Uit 

één stuk dus. Ik ga hem wel effe halen.” En in een flits was

ze heen en weer om haar overalletje, tijgerprint, stralend te

showen. Bij een spel is ze niet vooruit te branden maar als

je vraagt naar haar garderobe gaat ze als de brandweer. Het

schijnt dat onze knotsen later, gebaseerd op deze ervaring,

een nieuw spel hebben bedacht. Ineens herinnerden ze dat

de DS in een one piece rondliep. Een vent. Hij sliep er ook

mee, en ging uit de stafvergadering altijd rechtstreeks zijn

slaapzak in. Makkelijk. Later, op de stafvergadering hebben ze

met hem de voor en nadelen nog eens doorgesproken. 

Het leek toch wel geinig. Tot er uiteindelijk een keer gepist

moest worden en de DS ineens verdween. Terug in de 

keukentent liet hij desgevraagd weten dat, om allerlei 

ongelukken te voorkomen, een one piece het niet toeliet

om zomaar even collegiaal met de mannen tegen een boom

te pissen. Okee... maak allemaal je eigen keus maar. Wij doen

de halve afritsbroek. 

Het kampseizoen staat voor de deur en
dat merken we aan alles! Zo zitten alle
stafweekenden er inmiddels op en
zaterdag vertrekken de opzetkampen
om de terreinen voor te bereiden op
zes weken kamp. Op de maandagen
wordt het steeds drukker en gezelliger
in de bar. Ook de ouderavonden zijn
dit jaar uitzonderlijk goed bezocht. 
De zolder was twee avonden tot aan de
nok gevuld met meer dan tweehonderd
ouders. Na de presentatie gaven
ouders aan het jammer te vinden dat
zij niet meer als deelnemer mee 
kunnen. Ondanks dat hebben de
ouders de indruk gekregen dat hun
kind een te gekke week mee gaat
maken. 
Voordat we met zijn allen weer die 
fantastische week van het jaar tege-
moet gaan, willen we jullie vanuit de
voorzitters nog attenderen op de 
zogenaamde 'Schengenverklaring'. 
Dit is een verklaring die je verplicht

mee moet nemen als je naar het 
buitenland gaat en medicijnen mee-
neemt  die onder de Opiumwet vallen.
Voorbeelden van medicijnen die onder
deze wet vallen zijn Ritalin, Concerta
en Valium. De aanvraag kan tot 30
dagen duren, dus wees er snel bij!
Deze verklaring geldt overigens voor
een ieder, deelnemers en stafleden.
Voor meer informatie, de volledige
lijst met medicijnen en hoe je de
Schengenverklaring aanvraagt, kun je
vinden op:

www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/genees
middelen/vraag-en-antwoord/wat-moet-
ik-doen-als-ik-medicijnen-wil-meenemen-
naar-het-buitenland.html 

Tot slot willen wij jullie allemaal een
geweldig kamp toewensen! We hopen
dat alle deelnemers en stafleden weer
een super week zullen hebben. Maak
er het beste van en we horen jullie 
verhalen over dat ene topspel of die
heerlijke maaltijd graag op een 
zaterdagavond in de Spons! 

Redacteur gezocht
Vijf maal per jaar verschijnt het leukste ledenblad 

van de LCKV. Als redactielid help je bij het bedenken 
van onderwerpen, schrijf je ongeveer vijf keer 

per jaar een stukje, en help je gezellig mee met het 
stickeren van de Opzet.

Draag jij de LCKV een warm hart toe? 
Wil je graag meer voor de vereniging betekenen, 

maar heb je niet zoveel tijd? 
Vind je het leuk om te schrijven? 

Dan zoeken wij jou!

Neem voor meer informatie contact op met 
Bob Mooijenkind via opzet@lckv.nl

Nieuws van de voorzitters van de afdelingen

Omdat je niet het
hele jaar bij een 
olielamp kunt zitten!

Giovanni 
advies en onderhoud
06 46144953

Giovannies.nl

Communicatie
Ansichtkaart ontwerpwedstrijd
De jury heeft gekozen voor de kaart van Mirjam van
Duuren. Onderstaand is wat ze over het ontwerp zeiden: 

"Je kunt zien dat Mirjam heel goed weet waar LCKV Jeugd -
vakanties voor staat. Het is een vrolijke kaart met duidelijke
LCKV kenmerken. Zoals slapen in een tent, ontgroening en 
even geen telefonisch contact met de buitenwereld. Deze kaart
vertelt de thuisblijvers het hele verhaal. Top!"



Pieter Versnel 

Timmer- en onderhoudsbedrijf

Bedrijvenweg 9 - G, 2351 BC Leiderdorp

Telefoon 071 - 589 11 57, Fax 071 - 589 63 03

E-mail info@maatwerk-leiden.nl

Lid van de Vereniging van Estate Planners voor het Notariaat
Koningin Wilhelminalaan 8, 2252 GN Voorschoten Tel: 071-5614040
Postbus 19, 2250 AA Voorschoten Fax: 071-5619063
kantoordelahaije@notarisvoorschoten.nl www.notarisvoorschoten.nl

Dinsdagavond spreekuur van 19.00 tot 21.00 uur op afspraak voor een gratis 
informatief gesprek (max. 30 min.) voor een check van uw huidige testament, 
samenlevingsovereenkomst of huwelijksvoorwaarden.

Geen geraniums maar daden!
Je hebt het al kunnen lezen in deze Opzet, de Vrienden Van LCKV kampt
met een imago probleem. De club wordt door velen gezien als een oude
van dagen vereniging.

Om de bezem eens lekker door deze stoffige uitstraling te halen organiseert
de VVL een eigentijdse themadag voor alle leden en geïnteresseerden.

Zo is er een workshop selfies maken, een cursus dubstep, maar er zijn
ook lezingen over bijvoorbeeld de teloorgang van Miley Cyrus, en 
Nico Dijkshoorn draagt songteksten van Avicii voor. Daarnaast zijn de
barbiers van Schorem aanwezig om de heren in het gezelschap een
modieuze baard aan te meten.

De dag wordt afgesloten met een gezellige bingo, onder het genot van 
een kopje koffie of een advocaatje.


